

NOUVEL ALBUM : : NEW ALBUM

SORTIE CANADA :: 22/03/2011 :: CANADIAN RELEASE



INFO : : Effendi Records

promo@effendirecords.com

www.myspace.com/effendirecords

2025 Parthenais - suite 305B

Montreal QC - H2K 3T2 - Canada

Tél.: (514) 597-2345 :: Fax.: (514) 597-1114

 EFFENDIRECORDS.COM

ARTISTE	ATOMIC FIVE
TITRE	ATOMIC 5
GENRE	JAZZ
SORTIE	22/03/2011

F N D 1 1 0



TRACKLISTING

- 01 CUBE WITH MAGIC SPIRAL 06:15
- 02 FLUORESCENT [WOLF] 06:03
- 03 SKIPPING STONES 09:24
- 04 CHANNEL 07:49
- 05 INTRO TO AUGUST 03:10
- 06 AUGUST 08:45
- 07 MAN CUB'S HAPPY DANCE 07:37
- 08 WALTZ FOR ST-DOMINIQUE 11:17
- 09 ICEBERG 09:11

MUSICIENS / MUSICIANS

STEVEN SALCEDO SAXOPHONE TËNOR / TENOR SAXOPHONE
 NICOLAS GODMAIRE GUITARE / GUITAR
 BEAVAN FLANAGAN PIANO
 KATHRYN PALUMBO CONTREBASSE / DOUBLEBASS
 AARON LANDSBERG BATTERIE / DRUMS

ATOMIC 5

“Ce disque représente 2 années de travail durant lesquelles nous avons simplement essayé de faire une musique qui nous rejoint personnellement, sans essayer de se mettre des barrières de styles ou de genres. Les pièces sont assez variées dans les styles et font généralement référence à des musiques et artistes qui nous influencent dans notre développement artistique et musical, même si n’était pas nécessairement conscient au moment de la composition. Chaque pièce a été jouée le plus honnêtement possible, en voulant toujours créer des moments musicaux collectifs plutôt que performances individuelles.”

Atomic 5

ATOMIC 5

“Atomic 5 always seeks out and celebrates collective musical moments over individual performances. This album represents two years of work guided and shaped by that principle - a collective commitment to make music that speaks to us as a group, while consciously avoiding the restrictions of style and genre. For this reason the compositions are varied, and upon reflection, are referential to the music and artists who are influencing our artistic and musical development.”

Atomic 5

BIOGRAPHIE

Formé au cours de l’automne 2008, le groupe Atomic 5 a déjà effectué une tournée au Québec et en Ontario, a fait la première partie du pianiste cubain de renommée internationale Omar Sosa, et a joué au 30ième Festival International de Jazz de Montréal devant une audience de plus de 4,000 personnes.

Récemment, Atomic 5 a gagné le Concours Jazz en Rafale Jupiter-Vandoren 2010, se méritant un contrat d’enregistrement avec la maison de disque montréalaise Effendi. Ils enregistreront leur premier album à l’automne, prévoyant la sortie du disque tôt en 2011.

Atomic 5 continue de chercher un son unique et identifiable à travers leur évolution tant personnelle que collective. Partout où ils jouent, les audiences reviennent spectacle après spectacle pour entendre leur musique électrisante et sentie. Ils espèrent partager leur voyage avec tous ceux qui auront l’oreille ouverte.

BIOGRAPHY

Originally formed in the fall of 2008, Atomic 5 had already toured across Quebec and Ontario, opened for internationally acclaimed Cuban pianist Omar Sosa, and played an exciting performance at the 30th annual Montreal International Jazz Festival for an audience of over 4,000 people.

The group made a second trip to Toronto for a weekend of performances, including a night at one of the city’s most famous venues, The Rex. Most recently, Atomic 5 took home the prize at the 2010 Vandoren-Jupiter Jazz En Rafale Competition, winning an exclusive recording contract with Effendi Records in Montreal. They will be recording their debut album in the Fall and releasing it in early 2011.

Atomic 5 continues to focus their search for a distinctive and identifiable group sound through personal and collective growth. Everywhere they go audiences keep on coming back show after show to hear their electrifying, heartfelt music. The group hopes to share their journey with all those interested in joining them along the way.